
Notulen algemene ledenvergadering 2018

Betreft          : notulen van de algemene ledenvergadering 2018 van PBGrou

Datum         : 26-03-2018

Locatie         : HR Oostergoo

Aanwezig     : 6 bestuursleden,  wethouder Sjoerd Feitsma, dorpenmanager Jitse de Vries, 

                        de raadsleden  Fokelien v.d. Meulen (CDA), Bea Bijlsma (D66), Linda Slagter (PVDA),

                        Pim Astro (PAL/Groen Links) en 44 leden en belangstellenden

1. Opening en vaststelling agenda:

Voorzitter Rienk Leenstra opent de vergadering om 20.07 uur en heet de aanwezigen welkom. 

De agenda wordt vastgesteld.

2. Vaststellen notulen algemene ledenvergadering 2017, d.d. 05-04-2017:

Blz. 2 pnt. 6: Carl Brock: i.v.m. een vakantie van kascommissielid Nol Gosman heeft Carl vorig jaar als reservekas-

commissielid opgetreden, heeft hij nu de kas gecontroleerd en zal dat volgend jaar (2019) ook nog eens doen. De 

notulen worden vastgesteld met dank aan de secretaris.

3. Mededelingen en ingekomen stukken:

Er zijn geen ingekomen stukken.

Mededelingen: bericht van verhindering is ontvangen van: Gerard Frijling, Bauke Hooghiemster, Siep van der 

Meer (Gemeentebelangen), Lyda Veldstra (FNP), wethouder Friso Douwstra, Meike Nienhuis, Ivo Krikke en Gerard 

Bouma.

4. Jaarverslag 2017:

Voorzitter loopt het jaarverslag door.

Van de prioriteiten zijn al veel punten gerealiseerd, zoals het Wilhelminapark, Gastvrij Grou. Aan het Halbertsma’s 

Plein wordt hard gewerkt om het de komende maand voor Opening Watersportseizoen op te leveren. Wat betreft 

de Rode Loper : de bloembakken komen weer langs de entree te hangen, het nieuwe Led-scherm is geplaatst. Het 

InformatiePunt Grou is in het centrum gevestigd. Een groot logo (Landmark) is gemaakt en dit wordt een mobiele 

versie, zodat het verplaatsbaar is. Het volgende project is het opknappen van de rotonde en het verfraaien van 

de entree.

Afgelopen jaar hebben 25 projecten een tegemoetkoming uit het Dorpsbudget ontvangen.

Verkeer en Veiligheid: het is dit jaar even doorbijten. Er wordt op vele plekken tegelijk gewerkt, maar dit is beter 

dan het werk verspreiden over meerdere jaren.

Er wordt meer samengewerkt dan voorheen, zo heeft nu ook een lid van de BCG een zit in de Verkeerscommissie 

Grou.
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Sociaal-maatschappelijke zaken krijgen meer aandacht. Drieseréé  Dijkstra vertelt dat veel mensen minder te 

besteden hebben. Er wordt nu gewerkt aan het samenbrengen van verschillende verenigingen, fondsen en 

gehoopt wordt  dat er veel goede dingen uit ontstaan.

Duurzaam Grou is nu zelfstandig doorgegaan.

Via communicatie wil PBG meer zichtbaar zijn en zal de website aansluiten bij www.grou.nl. De vernieuwde 

website wordt de komende maanden gepresenteerd.

Vermilion heeft nog geen resultaten van onderzoeken gepresenteerd. Samen met de BCG heeft PBG een bezwaar-

schrift ingediend. Het wachten is nu op een reactie, ook van B&W.

In overleg met HartveiligNu zijn de aanwezige AED ’s in Grou geïnventariseerd en worden op de site geplaatst. 

Het komende jaar zal dit worden voortgezet.

Wietse Witteveen: Sommige AED’s zijn niet altijd bereikbaar en dat kan een reden zijn om ze niet aan te melden. 

Antwoord: daar gaat PBG mee aan de slag.

Ron Schippers: burgerhulpverleners krijgen alleen bericht  als het een aangemelde AED betreft.

Emiel Wegman: hoe kan het dat de eenheid van armoede zoveel naar beneden is gegaan? Drieseréé: de cijfers 

worden 1 x in de 2 jaar samengesteld. In de hele omgeving zijn de cijfers achteruitgegaan. Mensen worden in 

goedkopere woningen geplaatst, maar de helft van het inkomen gaat op aan huur. We hopen deze mensen te 

kunnen helpen en willen hier in eigen dorp aandacht aan besteden. De cijfers komen uit de sociale index van de 

gemeente.

5. Financieel jaarverslag 2017 en begroting 2018:

2017 was een jaar zoals verwacht en vergelijkbaar met 2016, het vermogen is wat gegroeid. Er is minder uitgege-

ven aan communicatie, want er wordt aan een nieuwe site gewerkt en daar is nog geen rekening van ontvangen.  

Veel kosten gaan op aan de vergaderingen en aan nieuwe leden zijn munten uitgedeeld voor Proef Grou. Het 

saldo eind 2017 bedroeg € 18.656,32.

6. Verslag kascommissie:

De heren Nol Gosman en Carl Brock hebben de boekhouding bij penningmeester Kees v.d. Bosch gecontroleerd. 

Carl  Brock wil graag een volgend jaar de officiële bankafschriften bijgevoegd zien. De heren hebben de cijfers 

nagekeken en doen een verzoek aan het bestuur om décharge te verlenen voor het door het bestuur gevoerde 

beleid. Dit wordt met applaus beloond.

Feico Smeding: het bedrag van de munten van Proef Grou is € 169,40, een vreemd bedrag, maar dit berust op 

een prijsafspraak. De vraag is beantwoord.

Begroting 2018: er zijn geen spannende dingen te verwachten, zodat de begroting vrijwel gelijk zal zijn aan die 

van 2017.

Carl Brock maakt nog een opmerking over de huur van de vergaderlocatie. Dit is een fors bedrag en valt er iets te 

bezuinigen, dan zou het op deze uitgave kunnen. Kees legt uit dat het bestuur wel altijd in een eigen ruimte zit in 
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Waterhostel Oer’t Hout en dat er ook af en toe gasten worden uitgenodigd.

Het financieel verslag 2017 en de begroting 2018 worden vastgesteld.

7. Benoeming nieuw kascommissielid:

Aftredend is Enny van der Wiel, zij wordt hartelijk bedankt. Carl Brock blijft nog een jaar zitten en reservelid 

Suzanne Scholten wordt benoemd als 2de lid van de commissie.

Wietse Witteveen meldt zich aan als nieuw reservelid.

8. Verslag Dorpsbudget 2017:

In 2016 zijn 10 projecten beloond, in 2017 is er meer ruchtbaarheid gegeven aan deze mogelijkheid en zijn 25 

projecten beloond, zie lijstje.

Genoemd worden o.a.: Symon Odinga voor het organiseren van de Sint Maartenoptocht en de Krite Grou is 

nieuw leven ingeblazen. Sommige projecten komen vaker aan de orde, maar er wordt goed naar de door de 

gemeente gestelde eisen gekeken. De commissie heeft 2 nieuwe leden erbij gekregen en 1 lid is afgetreden. Zij 

bestaat nu uit 2 bestuursleden van PBG en 4 leden uit de dorpsgemeenschap.

9. Bestuursverkiezing:

Elske Kinderman en Hendrik Snip zijn statutair aftredend en herkiesbaar. Namen van tegenkandidaten zijn niet 

binnengekomen, beiden worden bij acclamatie opnieuw benoemd.

Fenna Bijlstra heeft 10 jaar deel uitgemaakt van het bestuur en is statutair niet herkiesbaar. Zij blijft aan tot er 

een opvolger is gevonden. Er zal een oproep worden geplaatst in de Nieuwsbrief ook voor meer bestuurs-

kandidaten.

10. Rondvraag:

Bonne Bruinsma: refereert aan het Verkeerscirculatieplan. De 30 km zone zit hem dwars. Wat betreft de fietsroute 

in Tjallinga: de middenbaan heeft in korte tijd meerdere veranderingen ondergaan. Ouders parkeren op de fiets-

straat. Het pad langs het Nij Djip is een onduidelijke fietsroute. Er stonden borden voor fietsers en die zijn nu weg. 

Voetgangers en fietsers moet je scheiden. Op enkele fietspaden staan paaltjes, wat erg lastig is. De fietspaden zijn 

niet bekend bij de Fietsersbond. Hendrik (VCG) antwoordt dat het plan Tjallinga wel besproken is en dat hier ook 

een stukje opvoeding van de ouders ligt. Verder zal de VCG contact opnemen met de Fietsersbond.

Wethouder Douwstra houdt zich bezig met het Verkeerscirculatieplan.

Aukje Holtrop: werkzaamheden aan de Volmaweg. In eerste instantie is het zand over water vervoerd, maar nu 

wordt de modder met vrachtauto’s over de weg vervoerd. Bij de Poiesz was de waterleiding gesprongen, de au-

to’s kiezen andere routes. Over een paar weken vindt in Grou de opening van het Watersportseizoen plaats.
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Wethouder Feitsma zal dit probleem doorgeven aan wethouder Douwstra.

Johannes Cuperus: in de Parkstraat wordt te hard gereden. Advies: bel 14058. De vrachtauto’s rijden te hard door.

Carl Brock: wordt de wijkagent ook uitgenodigd voor deze vergadering? De agent is niet persoonlijk uitgenodigd. 

Vorig jaar is in de ledenvergadering aandacht besteed aan het werk van de wijkagent. Door de wisseling van 

agent is het belangrijk deze uit te nodigen.

Ron Schippers: de voorrangsregels voor fietsers rond de rotonde zijn erg onduidelijk. Wethouder Douwstra komt 

in september met een plan voor de rotonde en de route van de rotonde naar het dorp zal worden bekeken.

Wietse Witteveen: de reclameborden langs de weg zijn erg rommelig.

Jikkie Piersma: namens het bestuur van Play & Skate Court bedankt zij iedereen voor de steun. Door drie bedrij-

ven is een offerte gemaakt en het plan is om in april met de aanleg van het court te beginnen.

Miebeth Kingma Boltjes: doet PBG iets aan de veiligheid bij het NS station. In de fietsenstalling wordt veel ver-

nield en gestolen. Dit zal onder de aandacht worden gebracht bij de NS i.s.m. de gemeente.

Sake Porte: de driehoek Wilhelminapark, Oostergoostraat, Troelstraweg ligt er raar bij.  Elkien is zich bewust van 

de knelpunten en dit staat ook op de agenda van Elkien. Ze is hier wel concreet mee bezig en is van plan alles in 

één keer goed aan te pakken.

Dicky Jonker: er is weinig groen in het dorp, er verdwijnt steeds meer. De gemeente probeert de aanleg van tuinen 

wel te stimuleren (Grou2030 steenbreekactie).

11. PAUZE

12. GROU2030. 

Enny van der Wiel schetst de droom van een duurzame toekomst van het dorp Grou. (zie het verhaal op de site 

van PBG)

13. Wethouder Sjoerd Feitsma spreekt over de plannen voor de komende 4 jaar voor Grou:

Sjoerd Feitsma vertelt wat er het laatste half jaar is gebeurd. Er is gekort op de budgetten voor het sociaal do-

mein. Het Rijk heeft de taken bij de gemeente neergelegd. De gemeente moet 20 miljoen bezuinigen. Het kabinet 

heeft extra geld vrijgemaakt. Binnen het sociaal domein spelen de factoren schulden, gezondheid en armoede 

een rol.

Er wordt niet bezuinigd op het Mienskipsfonds van 4 ton en niet op de Dorpsbudgetten. In 2019 vindt een 

herijking plaats.

In Grou wordt doorgegaan met de zaken die in gang zijn gezet. In mei is er een inloopavond vanwege het 2de 

deel fietspad Leechlân, het plan ‘Donker belicht’ wordt uitgevoerd, het verkeers- en vervoersplan van wethouder 

Douwstra wordt behandeld en er zijn nog een tal woningbouwprojecten.

- Opmerkingen vanuit de zaal: de flyer Dorpsprogramma wordt in de buitenwijken niet bezorgd. Het zal 

 voortaan te downloaden zijn van de PBG-site.
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- Het omleggen van het Pr. Margrietkanaal richting Drachten. Feitsma vindt de natuurwaarden van het 

 Nationale Park ‘De Alde Feanen’ belangrijk. 5 april is er een bijeenkomst belegd.

- Wat zijn de plannen voor de Groene Kruislocatie. Het gebied wordt deze zomer ingericht als tijdelijk parkeer-

terrein, indien er behoefte is, krijgt het een woonbestemming.

- Waarom is het zo moeilijk om voor kleinschalige evenementen een vergunning te krijgen. Feitsma zal dit 

 navragen.

14. Sluiting:

Om 22.10 uur sluit Rienk Leenstra de vergadering met dank aan iedereen en er is nog een drankje.

Voorzitter:                                                     secretaris:

Grou, maart 2018

Fenna Bijlstra-Visser


